
Maj 2018

Ordförande har ordet 

Sommaren kom riktigt tidigt i år, en fin och härlig maj har vi 
haft, samtidigt som naturen behöver ha lite regn. Det blir 
intressant att se hur sommaren kommer att gestalta sig.  

Olika projekt fortgår i vårt hus. En hel del har hänt i samband 
med Riksdagens renovering. Styrelsen försöker hålla ordning på 
allt som händer och har också löpande kontakt med 
riksdagsförvaltningen i olika ärenden. 

När det gäller renoveringar är det viktigt att alla medlemmar är 
noga med att informera sina hantverkare om de regler som finns 
i föreningen kring dessa frågor. Inför renoveringar informera 
styrelsen alltid er medlemmar att särskilt tänka på detta. Trots 
det händer både nu och då att hantverkarna inte följer vår 
förenings regler. Ansvaret vilar på varje medlem. 

Våra trivselregler är uppdaterade med vilka färger som vi har på 
markiser. 

Vi hälsar också vår nya medlem Carl Beck-Friis välkommen till 
vår förening. 

Varma försommarhälsningar 

Carl-Axel 
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Kontakt: 
 
Styrelsen: 
styrelsen@brfalgen16.se 
Hemsida:  
www.brfalgen16.se  

Ordförande:  
Carl-Axel Palm 
Vice ordförande: 
Caisa Westling 
Sekreterare: 
Amanda Wedenborn 
Ledamot: 
Anders Bergman 
Suppleant: 
Monika Germgård 

Felanmälan: 
MFS Fastighetsservice 
Webformulär: 
www.mfsfastighetsservice.se 
eller per telefon: 
08 645 17 00 
vard 8-16, lunch 11-12 

Jour: 
08 645 17 45 
vardagar 16-08 och helger 
dygnet runt. 

Hiss: 
S:t Eriks Hiss 
08 522 258 00 

Brf Älgen 16
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Styrelsemötet den 21 maj 
Jag tänkte ge lite information från de senaste styrelsemötena.  

Gårdsbjälklaget 
I förra numret informerade jag om att vi förmodligen kan skjuta 
på renoveringen av gårdsbjälklaget i 5 år. Som jag skrev ska vi 
däremot försäkra oss om att det inte finns problem i betongen. 
Vi har nu beställt arbetet med provtagning och kontroll att 
ytskiktet på gårdsbjälklaget. Arbetet påbörjas under vecka 24.  

Gårdsstädningen 
Gårdsstädningen har påbörjats och kommer att fortsätta med att 
en hel del växtlighet kommer att klippas ner.  

Garagestädning	
På	styrelsemötet	bestämde	vi	att	skjuta	upp	städningen	
av	garaget	till	hösten	efter	de	problem	som	uppstod	i	
samband	med	vattenskadan	och	att	de	åtgärdas	innan	
vi	städar. 

Cykelfrågan		
Vi	alla	i	föreningen	får	hjälpa	till	med	cykelinventering	i	
föreningen.	Alla	som	har	cyklar	i	garaget	ska	före	den	1	
augusti	2018	märka	upp	sina	cyklar.	Vi	kommer	
därefter	att	rensa	bort	de	cyklar	som	ingen	äger.		

Garageport	
Vi	arbetar	med	att	ta	in	offerter	på	lösning	av	att	
garageporten	måste	gå	att	öppna	om	det	blir	
strömavbrott.	Förhoppningsvis	har	styrelsen	det	på	sitt	
bord	på	junimötet.	

GDPR	
Styrelsen	undersöker	för	närvarande	de	regler	som	
gäller	oss	med	avseende	på	den	nya	lagen	GDPR.	Vi	
kommer	informera	alla	i	föreningen	vad	som	gäller	vår	
verksamhet.	
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